
Изјава ОХР-а на конференцији
за  медије  међународних
организација у Бања Луци
“Колико још- три године касније”

Желим да вас подсјетим да је ОХР лансирао документарну серију
под називом “Колико још- три године касније” која има за циљ
да нас подсјети не ликове из оригиналне ТВ серије.

Завршавајући своје учешће у процесу повратка, након што су
институције БиХ, преузеле одговорност за ово питање, ОХР је
желио да укаже на проблеме које расељена лица и повратници још
увијек имају.

Крајем 2003, ОХР је продуцирао ТВ серију “Колико још- три
године касније”, коју чине наставци 15 од 30 прича, колико је
било снимљено у децембру 2000. У серији срећемо исте људе и
сазнајемо шта се промијенило од времена када су прве серије
снимљене: видјећемо да ли су се вратили кућама, да ли је било
неког напретка и са каквим одлукама су се суочавали? Серија
такође покушава одговорити на питање да ли су се њихови животи
поправили и колико ће још дуго питање расељених особа бити
актуелно у БиХ?

Грађани БиХ ђе имати могућност да виде овај документарац на 24
ТВ станице широм БиХ, током сљедеће двије седмице.  Споменућу
само неке од ТВ станица које ће емитовати серију: РТРС, АТВ,
БЕЛ ТВ, ФТВ, РТВ УСК, ХТ МОСТАР, ОСКАР Ц, и тако даље.

ТВ документарац “Колико још- три године касније” званично је
лансиран  у Мостару 17. маја.
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